輔導暨社工科 107 年度 04 月份社工活動看板

1. 新北市毒品危害防制中心出所輔導 Pre-Release Counseling by

Drug Prevention and Control Center of the New Taipei City Government

4月24日,新北市毒品危害防制中心入所進行出所前個案輔導活動以及團體輔導活動,於義舍舉行,計輔導30名個案。

Drug Prevention and Control Center of the New Taipei City Government came to do pre-release consulting to 30 inmates in our facility on Apr. 24.

相關照片











2. 台北市毒品危害防制中心出所輔導 Pre-Release Counseling by Drug Prevention and Control Center of the Taipei City Government

4月13日,台北市毒品危害防制中心入所進行出所前個案輔導活動以及團體輔導活動,於義舍舉行,計輔導14名個案。

Drug Prevention and Control Center of the Taipei City Government came to do pre-release consulting to 14 inmates in our facility on Apr. 13.

相關照片







3. 財團法人更生保護會台北分會出所輔導

Pre-Release Counseling by

Taipei Branch of the Taiwan After Care Association

4月19日,財團法人更生保護會台北分會入所進行出所前個案輔導,於戒一舉行,總計輔導15名個案。

Taipei Branch of the Taiwan After Care Association came to do pre-release counseling to 15 inmates in rehabilitation section 1 on Apr. 19.

相關照片









